
Äldrerådet i Staden Jakobstad  Protokoll 3.4.2024 
 
 
Tidpunkt: 3.4.2024 kl. 9.30 – 11.25 
 
Plats: Svenska gården 
 
Närvarande:  
Ulla Grönvall-Streng, ordförande 
Pentti Silvennoinen, vice ordförande  
Helena Ahlstrand 
Rauni Kuutti 
Anna-Maija Nylund 
Antero Varila  
Tuomo Syri 
Bertel Widjeskog 
Kurt Hellstrand, sekreterare, stadsstyrelsens representant 
 
 

   
    

1. Mötet öppnas  
 
              Ordföranden öppnade mötet kl. 9.30 och hälsade välkommen. 
  

2. Beslutsförhet  
 
              Konstaterades att alla ordinarie medlemmar var på plats. 
  

3.  Godkännande av föredragningslistan  
 
               Föredragningslistan godkändes i föreliggande form. 

  
4. Val av protokolljusterare 

 
              Till protokolljusterare valdes Bertel Widjeskog. 

  
5. Begäran om utlåtande  
  
      Päivi Rosnell, chef för kultur- och fritidstjänster, och Fredrik Portin, chef för 

idrotts-och välfärdstjänster har sänt en begäran till äldrerådet om ett utlåtande 
om en fullmäktigemotion angående digital service för den äldre befolkningen. 

 
      Beslöts att ordföranden skriver utlåtandet på basis av den förda diskussionen. 

Ifall en arbetsgrupp bildas är det önskvärt att äldrerådet är representerat av 
ordföranden och vice ordföranden. 

 
   

6. Lockanbergets motionstrappa 



  
              Ett initiativ om en motionstrappa vid Lockanberget har 12.3.2024 sänts till  
              stadsingenjör Harri Kotimäki med hopp om att intiativet beaktas i planeringen. 
  

         
7.  Trappa till simhallen 

  
               Nödvändiga åtgärder behöver vidtas i simhallen för att underlätta  
               röreslehindrades möjligheter att använda sig av stora bassängen. Initiativ i  
               ärendet sänds till stadsstyrelsen. 
 
         8.  Välfärdsområdets sparåtgärder 
 
              Diskuterades vilka inverkningar välfärdsområdets sparåtgärder kommer att ha   
              för den äldre befolkningen. Beslöts att till nästa möte 22.5 inbjuda två  
              representanter från välfärdsområdets styrelse för att svara på äldrerådets  
              frågor. 
  
         9.   Kanta-tjänster på svenska/finska 
 
               Äldrerådet tog del av den skrivelse som Pentti Silvennoinen har skrivit,  
               godkände skrivelsen och uttryckte sitt tack. Det finns ett stort behov av  
               lättbegripliga Kanta-tjänster på både svenska och finska. 

 
10. Enkät om närståendevården 
  

               En webblänk har sänts till pensionärsföreningarnas medlemmar innehållande 
               en enkät om hur närståendevården fungerar inom välfärdsområdet. Enkäten  
               riktar sig till alla som har omsorg om en sjuk, handikappad eller äldre anhörig.  
               Enkäten har sänts ut av Omaishoitajaliitto och torde finnas endast på finska. 
 

11.  Kraft i åren 
 
         Diskuterades idéer som inkommit från Kraft i åren, bland annat hur man kunde  
         integrera äldre invandrare. Ett förslag är så kallade kulturluncher som kunde  
         ordnas i Svenska gården. I planeringen kan det löna sig att anlita  
         integrationsenheten och Tehuset i Jakobstads svenska församling. 
 
12.  En miljon soppåsar 
 
         Yles startar den 15 april en kampanj där man samlar skräp där man rör sig.  
         Kampanjen pågår till den 14 juni och föreningarna ombeds notera detta. Ifall  
         man vill delta i kampanjen bör man man anmäla sig. 
 
 
 13.  Övriga ärenden 
 
          Inga övriga ärenden framkom  
 



14.  Nästa möte  
   
  Nästa möte hålls onsdagen den 22 maj kl. 10 i Svenska gården.   

 
       15.   Mötet avslutas 
 
                Mötet avslutades kl. 11.35.  
  

   
  

  
                
                Ulla Grönvall-Streng, ordförande                          Kurt Hellstrand, sekreterare  
 
 
 
                 Bertel Widjeskog, protokolljusterare 

  

 
           
  
   
   
 

 


